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Να εξεταστεί σοβαρά η πρόταστ 
για τη δημιουργία εναέριου σιδηρ 

Δηλώσεις του Στ. Πολέντα < 
«Είναι η τέταρτη φορά, 

τα τελευταία 130 χρόνια, 
που ξεκινά να γίνει κάτι 
με την κατασκευή σιδη-
ροδρόμου στην Κρήτη και 
βρίσκει... κόντρα στη νο-
οτροπία των Κρητικών»! 
Αυτό δήλωσε χθες στην 
ΑΝΑΤΟΛΗ ο Σταύρος Πο-
λέντας - Πρόεδρος του 
Πανελλήνιου Συλλόγου Α-
γωγής και Αλληλεγγύης 
Οικογενειών Θυμάτων 
Τροχαίων Δυστυχημάτων 
«ο Άγιος Χριστόφορος», με 
αφορμή τις πρώτες αντι-
δράσεις των οποίων έγινε 
δέκτης και ο ίδιος, από τη 
δημοσιοποίηση της πρό-
τασης της καναδικής ε-
ταιρείας SW/SKYWAY, για 
την κατασκευή εναέριου 
τρένου το οποίο θα ενώ-
σει την Κρήτη, από Κίσ-
σαμο μέχρι Άγιο Νικόλαο. 

Η πρώτη ιδέα για κα-
τασκευή σιδηροδρόμου 
στην Κρήτη ήταν του Ο-
θωμανού Διοικητή Κρή-
της Μαχμούντ Τζελάλ, ο 
οποίος είχε υποσχεθεί 
στους Κρήτες σιδηροδρο-
μικό δίκτυο. Το 1895 ένας 
Βέλγος επίσης υποσχέ-
θηκε . τρένο.., Στην Αυτό-
νομη Κρητική Πολιτεία, το 
1903, είχε εκπονηθεί με-
λέτη από τον Μιμαράκη. 
Το 1908 ο Μπεζάνος κατέ-
θεσε μελέτη για 600 χλμ. 
σιδηροδρομικού δικτύου 
στην Κρήτη, με αναλυ-
τικό δρομολόγιο. Αυτή η 
μελέτη σήμερα έχει την... 
τιμητική της θέση στο Ι-
στορικό Μουσείο. Αν είχε 
τότε παραχωρηθεί η ά-
δεια να γίνει το έργο 
αυτό σήμερα θα ήταν δικό 
μας, είπε. 

«Γιατί να μην είναι δυ-
νατόν να κάνομε και εδώ 
κάτι, που εξ άλλου έχει 
ήδη υλοποιηθεί σε τόσα 

μέρη του κόσμου; Τέτοια 
εξέλιξη βλέπουμε να γίνε-
ται αλλού και εμείς στην 
Κρήτη έχομε μάθε να κοι-
τάζομε πώς να κλείσομε 
τη... λακκούβα εδώ και ε-
κεί... Εντάξει, να κλειστεί 
η λακκούβα αλλά γιατί να 
αποκλείομε να γίνει και 
κάτι άλλο, πιο σωστό, πιο 
σύγχρονο, πιο ασφαλές;» 
αναρωτιέται ο κ. Πολέ-
ντας, απορημένος μεν για 
τις πρώτες αντιδράσεις, 
όχι όμως και απογοητευ-
μένος αφού δηλώνει απο-
φασισμένος να το παλέ-
ψει γιατί πιστεύει σ' αυτό. 
Δυστυχώς, όπως ανέφερε, 
ούτε οι πολιτικοί το έχουν 
αντιληφθεί και παρέθεσε 
την επικοινωνία που είχε 
χθες Κρής βουλευτής, ο ο-
ποίος αντί να τον καλέσει 
για να συζητήσουν επί της 
ουσίας και επί του πρα-
κτέου ώστε να υλοποιηθεί 
ένα όνειρο των Κρητικών, 
του τηλεφώνησε διαμαρ-
τυρόμενος γιατί σε δη-
μόσιες δηλώσεις του ο κ. 
Πολέντας τον είχε αναφέ-
ρει ως βουλευτή... άλλου 
νομού! 

«Κατατέθηκε μια πρό-
ταση και έγινε μια προ-
σπάθεια από μένα να πε-
ράσει το μήνυμα και να α-
σχοληθούν σοβαρά. Αλλά 
ειλικρινά σας λέω βρήκα 
αμέσως γκρίνια. Τι είναι 
αυτά που λες ...σε 20! από 
Ηράκλειο στα Χανιά! Ναι 
τόσο τρέχουν τα τρένα 
σήμερα, τα κινέζικα, τα 
γιαπωνέζικα...», είπε ο κ. 
Πολέντας. 

Αναφερόμενος σε μια 
άλλη πρωτοβουλία που 
είχε σχέση με τη συγκοι-
νωνιακή σύνδεση της Κρή-
της και όχι μόνο, δηλαδή 
την ανάπτυξη των Υδατο-
δρομίων και δρομολόγηση 
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